

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that Canadian and Israeli delegations met in Jerusalem the week of August 17 to continue discussions begun in Ottawa last September towards the conclusion of a Bilateral Air Transport Agreement to provide for the establishment of air services between Canada and Israel.

The Canadian delegation was headed by Mr. G. Morriset, Chairman, International Transport Policy Committee, Canadian Transport Commission; the Israeli delegation by Mr. N. Ben-Yehuda, Director, Civil Aviation Department, Ministry of Transport.

At the conclusion of the discussions the two heads of delegation initialled a draft agreement which will be submitted for the approval of their respective governments.

\*\*\*\*\*

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Mitchell Sharp, annonce que les délégations canadienne et israélienne se sont réunies à Jérusalem pendant la semaine du 17 août pour poursuivre les discussions entamées à Ottawa en septembre dernier en vue de la conclusion d'un Accord bilatéral relatif au transport aérien, prévoyant l'établissement de services aériens entre le Canada et Israël.

La délégation canadienne était dirigée par M. G. Morriset, président du Comité de la politique du transport international, de la Commission canadienne des transports; la délégation israélienne était dirigée par M. N. Ben-Yehuda, directeur du département de l'Aviation civile au Ministère des Transports d'Israël. Au terme des discussions, les deux chefs de délégation ont paraphé un projet d'accord qui sera soumis à l'approbation de leurs gouvernements respectifs.